退费申请

本人原计划参加于2025年1月14日至17日在厦门市举办的第七届厦门海洋环境开放科学大会。因为                 原因，本人不能确保按原计划出席会议，特申请退费       元人民币（请填写实际退费金额），订单编号（系统7位数订单号）：           。
缴费账户/退款账户:
户名：                            ，
账号：                            ，
开户行（务必精确到支行）：                            。

                                姓名（手写签字）

                                 单位(盖章)

                                    年   月   日
Refund Application
I had originally planned to attend the 7th Xiamen Symposium on Marine Environmental Sciences (XMAS), scheduled from January 14 to 17, 2025, in Xiamen. Due to [please specify the reason], I am unable to confirm my attendance as originally planned and hereby apply for a refund of RMB [please fill in the actual refund amount]. The order number is [please provide the 7-digit order number].

Payment Account / Refund Account:
Account Name: [Your Name]
Bank Account Number: [Your Account Number]
Bank Name (please specify the branch precisely): [Your Bank Branch]

Signature:
Institution (Stamp): [Institution Name]
Date: [MM/DD/YYYY]



